
P R O T O K Ó Ł Nr6/2022 
z odbytego posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 

w dniu 12 października 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 900 a zakończono o godz. II45 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 

- Sekretarz Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 

2. Pan Piotr Szmidt 
3. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
4. Pan Adam Kozyra 
5. mieszkańcy gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Dyskusja w sprawie wysokości podatków i opłat lokalnych na rok 2023, 

4. Wypracowanie wspólnego stanowiska w sprawie zarejestrowania w Krajowym Rejestrze 
Sądowym Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Razem dla Zamojszczyzny", 

5. Sprawy różne, 

6. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przed rozpoczęciem posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Adamów podają decyzje o rozpatrzeniu pisma złożonego w sprawie wydłużenia pracy 
świetlicy Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej do godziny 17:00. Obecny na sali 
posiedzeń Pan Adam Kozyra p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 
wyjaśnił, że aby spełnić oczekiwania rodziców, organ prowadzący musiałby przydzielić 
jednostce organizacyjnej dodatkowe 36 godzin tygodniowo. 
Następnie rodzice poinformowali radnych, iż w związku z krótką pracą świetlicy, borykają 
się z problem zapewnienia dzieciom opieki, w czasie gdy oni sami wykonują pracę 
zawodową. Rodzice jednocześnie zaznaczyli, że działają w dobrej wierze, a także wyrazili 
chęć wypracowania rozwiązania zadowalającego obie strony. 
Wójt- Dariusz Szykuła oraz Skarbnik- Ewelina Droździel-Szykuła omówili sytuację 
związaną z finansowaniem przez gminę oświaty. Zaznaczono, że część nauczycieli 
przebywa na urlopie zdrowotnym, i w związku z powyższym należy opłacić ich zastępców. 
Ponadto, poinformowano rodziców, że gmina dołoży w roku 2022 ponad 3 milionów 
złotych do funkcjonowania szkół. Zaznaczono, że dzieci, muszą mieć zapewniony dowóz, 
a w przypadku funkcjonowania świetlicy we wnioskowanych godzinach pracy, należy 
również zagwarantować tym uczniom trzy posiłki dziennie. Poinformowano jednocześnie, 
że dzieci są obecnie dowożone bez względu na odległość dzielącą ich miejsce zamieszkania 
od szkoły. 
W dalszej części dyskusji postanowiono, zorganizować dodatkowe spotkania z rodzicami 
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w Szkole, celem określenia ile dzieci będzie uczęszczać do świetlicy. Zarekomendowano 
również dyrekcji znaleźć możliwy sposób zorganizowania opieki poza Kartą Nauczyciela. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.l. Posiedzenie otworzył Mirosław Lewusz, powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu 
Komisji. 
Następnie stwierdził, że na stan 3 członków komisji, obecnych jest 2. 
/Zał nr 1 . Lista obecności/ 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: 
(za 2, przeciw 0, wstrzymało się 0) 

Ad.2. Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: 
(za 2, przeciw 0, wstrzymało się 0) 

Ad.3. Dyskusja w sprawie wysokości podatków i opłat lokalnych na rok 2023. 

Radny Dariusz Sołtys zaapelował, aby ustalić podatki na poziomie, który zapewni 
możliwość rozpatrzenia wniosków o przekształcenie działek w planie zagospodarowania 
przestrzennego. Przewodniczący Mirosław Lewusz zaproponował dyskusję na temat 
wysokości podatków i opłat lokalnych na rok 2023. Przewodniczący podkreślił, że należy 
rozpatrzyć dwie prognozy podwyżek przygotowane przez referat podatkowy (o 15% 
i 20%). Wójt- Dariusz Szykuła stwierdził, że, w jego ocenie, aby gmina funkcjonowała, 
tj. miała możliwość dołożenia środków do subwencji oświatowej oraz, żeby mogła 
realizować inwestycje, zasadnym byłoby podwyższyć podatki o wysokość inflacji 
z września 2022 r. czyli o 17.2%. 
Po przeprowadzonej dyskusji Komisja Rewizyjna rekomenduje podwyższenie podatków 
i opłat lokalnych o 15%. 

Ad.4. Wypracowanie wspólnego stanowiska w sprawie zarejestrowania w Krajowym Rejestrze 
Sądowym Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Razem dla Zamojszczyzny" 

• Komisja Rewizyjna ustaliła, że należy zająć stanowisko zbieżne do stanowisk gmin, które 
podjęły w tym zakresie działania i poddać je głosowaniu na najbliższej sesji RadyGminy 
Adamów. 

Ad.5. Sprawy różne. 
• Wójt Gminy Adamów poinformował radnych, że do budżetu gminy wpłynęła rekompensata 

utraconych dochodów w wysokości ponad 2 800 tys. zł. W związku z powyższym do końca 
października nie zostaną wdrożone ograniczenia w czasie pracy oświetlenia ulicznego. 

• Po rozpatrzeniu pisma dotyczącego dofinansowania działalności Posterunku Policji 
w Krasnobrodzie Komisja Rewizyjna uznaje, że gmina Adamów nie powinna ponosić 
w tym zakresie kosztów. 

Ad.6 Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.7. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Mirosław Lewusz zamkną 
posiedzenie Komisji. 
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Podpisy Komisji: 

1. Mirosław Lewusz -Przewodniczący . .Tf^TT?. .. ^ ^ 

2. Krzysztof Grela - członek 
" ^ l 1 

3. Dariusz Sołtys - członek 
i/ 
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